
PROTOKOLL nr 2
vid sammanträde den 18/12 1973
i Djurgårdens IF:s Överstyrelse på Stadion.

Närvarande: Carl-Hjalmar Bodman, 
Reine Gustafsson, 
Rolf Theblin, 
Hilding Lövdahl, 
Åke Barrling, 
Kaj Alm (första delen av smtr.), 
Lennart Öberg, 
Karl Liliequist; samt revisorerna 
Gunnar Rinman och Curt Berggren.

§ 17: Godkänd dagordning:
Föredragningslista godkändes för sammanträdet med upptagande 

även av vid föregående sammanträde bordlagda punkter.
§ 18: Valberedningsärende:

Som en ”efterdyning” från årsmötet upptogs det därvid fattade 
beslutet att frågan om en valberednings tillsättande vid årsmötet 
fallit på grund av ej uppnådd kvalificerad majoritet. Det hade senare 
bl.a, av justeringsmännen påpekats att stadgemässigt torde beslutet 
ha byggts på felaktig utgångspunkt. Beslöts att t.v. ej vidta annan 
åtgärd än att pröva ärendet vid vårsammanträdet i Förtroenderådet.
Lokalfrågan vid årsmötet och behovet av bindande förhandsuppgifter 

i fråga om måltiden därvid diskuterades och skall också bli föremål 
för överläggning vid nämnt sammanträde. En lokal inom ”Fältöversten” 
vid Karlaplan fördes på tal av Öberg.
§ 19: Förtroenderådsmöte:

Fastställdes sammanträdet i Förtroenderådet att äga rum på 
Stadion onsdagen den 30/l 1974 kl. 19.00 med förmöte i ÖS kl. 18.15.

§ 20: Tidskriftskommitté;
Debatterades den fortsatta utgivningen av ”Djurgårdaren” och 

uppgåendet i densamma av ”Djurgår'n Runt”. Möjligheten att komma ut 
med fyra nummer pr år bedömdes som ett svårgenomfört önskemål, varför 
ambitionen borde inriktas på två nummer pr år med en hälftenuppdelning 
av den nuvarande annonsstocken på de två numren. Utgivningstid unge
fär: 1/4 och 1/11.

För att i detalj utreda de ekonomiska frågorna föreslog Bodman 
en kommitté bestående av Theblin, Alm och Liliequist. Den senare före
slog Roland Erixon som ytterligare medlem. Härefter valdes kommittén 
i den föreslagna sammansättningen och med Liliequist som samman
kallande.

Det antecknades att ”Djurgårdaren” av årgång 1972-73 utkommit 
i ett 112-sidigt nummer, som distribuerats till samtliga medlemmar.
§ 21: Djurgårdstelegram:

Meddelade sekreteraren att Djurgårdens planerade hyllnings
telegram (1:7) numera omarbetats. Beslöts ta in kostnadsförslag före 
slutlig beställning av 300 - 500 ex.
§ 22; Cykel-anslaget:

Meddelade Lövdahl, att cykelstyrelsen (P.G.) tror sig kunna 
självfinansiera rörelsen, varför tidigare äskat anslag kan få anstå.
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§ 23: Konstituering:
Beslöt styrelsen konstituera sig med Roland Erixon som vice ordförande, 

Reine Gustafsson som kassör och Karl Liliequist som sekreterare.
Som adjungerad ny ledamot valdes Anders Holmstedt (tidigare ord

förande i skidsektionen) och förnyades valet av Lennart Öberg såsom adjungerad,

§ 24: Kanslistbefattningen:
Anmälde Lövdahl sig orienterad om att den nuvarande kanslisten Sture 

Danielsson erbjudits annan anställning och därmed sannolikt lämnar sitt jobb 
inom Djurgården. Då även i övrigt framkom bestyrkande uppgifter härom dis
kuterades hur vakansen på kansliet skall ersättas av en motsvarande kraft. 
Möjligheten till extrahjälp på kansliet av arkivarbetare bekostad av AMS 
fördes på tal och skall undersökas. Efter kontakt med Danielsson skall 
ärendet tas till förnyad behandling.
§ 25: Övergång till fotboll:

Fördes till protokollet att Åke Barrling genom att väljas till sekre
terare i fotbollssektionen i enlighet med stadgarna lämnat sin post som 
suppleant i Överstyrelsen. Frågan att begära övergångssumma för kort karens 
till fotbollsstyrelsen föranledde ingen åtgärd.

Som ersättare i ÖS vore det kanske på tiden att diskutera ett kvinn
ligt namn antydde Reine Gustafsson utan att för dagen dock framlägga något 
förslag.

§ 26? Revisorernas skrivelse:
Föredrogs en skrivelse från revisorerna med begäran om vissa åtgär

der (1:4) främst gällande bokning av vissa utgifter etc. inom ishockeysek
tionen samt hur och när månadsredovisningar (stadgarnas § 13) skall ske från 
sektionernas sida. En gång i kvartalet kunde räcka, dock minst en gång pr 
halvår i fråga om de stora sektionerna, menade revisor Gunnar Rinman.

Det framkom att viss ombokning redan skett från ishockeysidan, men 
att ett kommande sammanträde mellan sektionen och ÖS får närmare penetrera 
både det ekonomiska och andra aktuella angelägenheter på ishockeysidan.

Revisorerna påtalade också vikten av att attestering av utgiftsposter 
sker enligt gällande bestämmelser.

I fråga om ersättning överhuvudkassan för vissa äldre fotbollskostna
der begärde revisorerna underlag för betalningarna. Sådant underlag utlovades.

Vad gäller revisorernas påtalanden i övrigt går dessa vidare till 
sammanträdet i Förtroenderådet.

§ 27: Bordläggning:

Beslöts att på grund av den långt framskridna tidpunkten bordlägga 
resterande ärenden för att ge sammanträdesdeltagarna möjlighet att aväta en 
försenad julmåltid. För sedvanliga julhälsningar och med särskild uppvakt
ning av sjukskrivne förre fotbollsordföranden Arne Janson svarar ordföranden 
i samråd med sekreteraren.

Härefter avslutades sammanträdet. Nästa sammanträde den 7/1 1974 
kl. 18.15 på Stadion.


